



通告號碼：2025/26-070

啓城學堂開幕典禮

各位中四及中五級家長：

本校將於 2025 年 11 月 7 日（星期五）下午舉行「啓城學堂開幕典禮」，這是一個別具意義的特別活動，旨在讓同學們深入了解九龍城區及啓德發展區的歷史、文化與未來機遇。當日下午所有同學將參與主題演講及開幕典禮。

活動詳情：

- 日期：2025 年 11 月 7 日（星期五）
- 時間：下午 2:00 至約 4:00
- 地點：本校禮堂
- 主題演講嘉賓：
 - 譚家齊教授（香港浸會大學歷史系副教授） - 主題：九龍城區歷史
 - 潘家欣女士（路政署高級工程師） - 主題：中九龍幹線最新發展
- 主禮嘉賓：陳碧華博士（教育局副秘書長）

同學們將全程參與此活動，預計放學時間約下午 4 時正。

如有任何查詢，請聯絡校務處（電話：23231741）。

敬祝

安康！

校長
談國軒

2025 年 11 月 4 日



Circular No.: 2025/26-070

4 November 2025

KaiTak@KowloonCity Study Centre Opening Ceremony

Dear Parents/Guardians,

Our school will hold the Opening Ceremnoy of the KaiTak@KowloonCity Study Centre in the afternoon of November 7, 2025 (Friday). This is a special event of great significance, designed to help students gain a deeper understanding of the history, culture, and future opportunities in Kowloon City District and the Kai Tak Development Area. That afternoon, all S4-S5 students will attend the talks and ceremony in the school hall.

Event Details:

- **Date:** November 7, 2025 (Friday)
- **Time:** 2:00 PM to approximately 4:00 PM
- **Venue:** School Hall
- **Guest Speakers:**
 - Prof. Tam Ka Chai (Associate Professor, Department of History, Hong Kong Baptist University) - Topic: History at Kowloon City
 - Ms. Poon Ka Yan, Yanis (Senior Engineer, Highways Department) - Topic: The Latest Development of Central Kowloon Route
- **Guest of Honour:** Dr. Chan Pik Wa, Gloria (Deputy Secretary, Education Bureau)

All students will participate in the event throughout the afternoon. The estimated dismissal time is around 4:00 PM.

For any inquiries, please contact the General Office (Tel: 23231741).

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal